

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 5 (5A) 第5座 (5A)	1/F 1樓	A	68.747 (740) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	19.386 (209)	-	-	-	-	-	-
		B	46.254 (498) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	14.662 (158)	-	-	-	-	-	-
		C	32.520 (350) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	20.032 (216)	-	-	-	-	-	-
		D	46.620 (502) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	9.546 (103)	-	-	-	-	-	-
		E	41.841 (450) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	10.496 (113)	-	-	-	-	-	-
		F	48.016 (517) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	15.501 (167)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 5 (5A) 第5座 (5A)	2/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F, 25/F-27/F 2樓至3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓、25樓至27樓	A	72.727 (783) Balcony 露台: 2.479 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B	49.755 (536) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	36.038 (388) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	50.116 (539) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	45.320 (488) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	51.515 (555) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 5 (5A) 第5座 (5A)	28/F 28樓	A	121.185 (1,304) Balcony 露台: 3.990 (43) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	87.438 (941)	7.301 (79)	-	-
		C	36.263 (390) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	22.489 (242)	-	-	-
		D	50.114 (539) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	31.001 (334)	-	-	-
		E	45.320 (488) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	28.064 (302)	-	-	-
		F	51.514 (554) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	39.872 (429)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.
3. Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 期數住宅物業並無陽台。
3. 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 5 (5B) 第5座 (5B)	1/F 1樓	A	66.539 (716) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	12.729 (137)	-	-	-	-	-	-
		B	44.683 (481) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	9.939 (107)	-	-	-	-	-	-
		C	32.514 (350) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	11.700 (126)	-	-	-	-	-	-
		D	31.557 (340) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	10.013 (108)	-	-	-	-	-	-
		E	31.557 (340) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	10.034 (108)	-	-	-	-	-	-
		F	45.243 (487) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	24.210 (261)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 5 (5B) 第5座 (5B)	2/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F, 25/F-27/F 2樓至3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓、25樓至27樓	A	70.320 (757) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B	48.393 (521) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	35.996 (387) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	35.057 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	35.057 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	48.743 (525) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 5 (5B) 第5座 (5B)	28/F 28樓	A	118.709 (1,278) Balcony 露台: 3.965 (43) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	75.073 (808)	6.354 (68)	-	-
		C	35.996 (387) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	21.864 (235)	-	-	-
		D	35.057 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	21.528 (232)	-	-	-
		E	35.057 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	21.507 (232)	-	-	-
		F	48.748 (525) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	35.870 (386)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 6 (6A) 第6座 (6A)	1/F 1樓	A	67.975 (732) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	14.891 (160)	-	-	-	-	-	-
		B	66.753 (719) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	15.154 (163)	-	-	-	-	-	-
		C	42.685 (459) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	10.304 (111)	-	-	-	-	-	-
		D	32.518 (350) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	7.139 (77)	-	-	-	-	-	-
		E	32.557 (350) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	15.917 (171)	-	-	-	-	-	-
		F	45.519 (490) Balcony 露台: -- (--) Utility Platform 工作平台: -- (--)	-	-	-	10.372 (112)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 6 (6A) 第6座 (6A)	2/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F & 25/F -27/F 2樓至3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及25樓至27樓	A	71.916 (774) Balcony 露台: 2.442 (26) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B	70.583 (760) Balcony 露台: 2.330 (25) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	46.207 (497) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	36.041 (388) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	36.061 (388) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	49.019 (528) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 6 (6A) 第6座 (6A)	28樓 28/F	A	119.590 (1,287) Balcony 露台: 3.920 (42) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	85.952 (925)	7.301 (79)	-	-
		B	70.689 (761) Balcony 露台: 2.380 (26) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	58.503 (630)	-	-	-
		C	46.206 (497) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	32.245 (347)	-	-	-
		D	36.029 (388) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	21.570 (232)	-	-	-
		E	36.289 (391) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	22.555 (243)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.
3. Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 期數住宅物業並無陽台。
3. 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 6 (6B) 第6座 (6B)	1/F 1樓	A	66.539 (716) Balcony 露台 : -- (--) Utility Platform 工作平台 : -- (--)	-	-	-	12.885 (139)	-	-	-	-	-	-
		B	44.622 (480) Balcony 露台 : -- (--) Utility Platform 工作平台 : -- (--)	-	-	-	9.775 (105)	-	-	-	-	-	-
		C	32.514 (350) Balcony 露台 : -- (--) Utility Platform 工作平台 : -- (--)	-	-	-	11.056 (119)	-	-	-	-	-	-
		D	31.557 (340) Balcony 露台 : -- (--) Utility Platform 工作平台 : -- (--)	-	-	-	10.198 (110)	-	-	-	-	-	-
		E	31.557 (340) Balcony 露台 : -- (--) Utility Platform 工作平台 : -- (--)	-	-	-	10.112 (109)	-	-	-	-	-	-
		F	45.239 (487) Balcony 露台 : -- (--) Utility Platform 工作平台 : -- (--)	-	-	-	15.432 (166)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註 :

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 6 (6B) 第6座 (6B)	2/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-23/F & 25/F -27/F 2樓至3樓、5樓至12樓、 15樓至23樓及25樓至27樓	A	70.319 (757) Balcony 露台: 2.492 (27) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B	48.337 (520) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	36.016 (388) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	35.057 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	35.057 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	48.743 (525) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

1. The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.
3. Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

1. 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 期數住宅物業並無陽台。
3. 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。

12 AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (Including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft) 實用面積 (包括露台, 工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower 座數	Floor 樓層	Unit 單位		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 6 (6B) 第6座 (6B)	28/F 28樓	A	118.651 (1,277) Balcony 露台: 3.965 (43) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	71.450 (769)	6.349 (68)	-	-
		C	36.016 (388) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	22.047 (237)	-	-	-
		D	35.057 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	21.679 (233)	-	-	-
		E	35.057 (377) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	21.661 (233)	-	-	-
		F	48.743 (525) Balcony 露台: 2.000 (22) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	36.021 (388)	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent they form part of the residential property (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-Hand Sales) Ordinance.

Notes :

- The areas as specified above in square feet have been converted from square metres based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the area presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors of the Phase are from 1/F to 28/F. There are no 4/F, 13/F, 14/F, 24/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積, 是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積), 是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註:

- 上述以平方呎列出的面積是以1平方米=10.764平方呎換算, 並四捨五入至整數, 因此與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 期數的住宅樓層由1樓至28樓。每座不設4樓、13樓、14樓及24樓。